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Abstract (en)
[origin: US2023241430A1] A roping harness comprises a belt and leg loops joined by a leg loop connection. A connector keeps the belt and the pair
of leg loops together, the latter each passing through a connection ring of the connector. The belt and leg loop connection are movable with respect
to one another and with respect to the body. The connector has a body, a rotation shaft and a first D-ring mounted rotatable with respect to the body
around the rotation shaft. The first D-ring pivots around an axis of rotation parallel to a direction passing through the connection ring. The first D-ring
is connected to the body by means of the rotation shaft fixedly mounted on the body.

Abstract (fr)
Un harnais d'encordement (1) comporte une ceinture (2) et des tours de cuisse (3) reliés par une connexion de tours de cuisse (4). Un connecteur
(6) maintient ensemble la ceinture (2) et la paire de tours de cuisse (3) qui passent chacun à travers un trou traversant du connecteur (6). La
ceinture (2) et la connexion de tours de cuisse (4) sont mobiles l'un par rapport à l'autre et par rapport au corps (6). Le connecteur (6) possède un
corps (8), un arbre de rotation (9) et un premier dé (10) monté rotatif par rapport au corps (8) autour de l'arbre de rotation (10). Le premier dé (10)
pivote autour d'un axe de rotation parallèle à une direction qui traverse le trou traversant. Le premier dé (10) est connecté au corps au moyen de
l'arbre de rotation (9) monté fixement sur le corps (8).
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